
 Jednání školské rady při Základní škole Velehrad 

konané dne 20. června 2023 

 

Přítomni: Ing. Tomáš Valer, Marie Úrichová, Mgr. Jiří Sukaný, Mgr. Antonín Ťuhýček,  

                  Mgr. David Škrášek, Mgr. Aleš Mergental, Miroslav Kovářík 

 

Omluveni: Ing. Veronika Maňásková, Jitka Točková 

 

Host: Mgr. Andrea Olbertová 

 

Zahájení:  16:00 

Ukončení: 17:30 

 

Program:  

1) hodnocení školního roku 2022/2023 

2) plány ve školním roce 2023/2024 

 

Průběh jednání:  

 

A.Olbertová: 

• na pozvání MŠMT byla skupina učitelů pozvána do Poslanecké sněmovny, kde jim byly 

ministrem školství prezentovány  nové záměry v reformě školství ( proměna 

předškolního vzdělávání až po vzdělání středoškolské, návazností všeobecného 

vzdělávání, řešení odkladů apod.). Paní ředitelka se této diskuze účastnila. Považuje 

diskuzi za velmi konstruktivní 

• informace o získání dotace z programu Erasmus+  krátkodobá mobilita. Program určený 

zejména pro učitele, kteří budou v následujícím 1,5 roku ve skupinkách vyjíždět do 

zahraničních škol, kde budou stínovat práci kolegů učitelů (6 výjezdů + 1 výjezd vč. 

skupiny dětí) 

• informace o projektu Ro(c)k na vsi – akce připravena žáky a učiteli, pozvání rodičů a 

přátel školy 

• informace o průběhu pravidelné kontroly České školní inspekce (dále jen ČŠI) v 6/23 – 

zatím není zpracována závěrečná zpráva, ale předpokládá se pozitivní hodnocení  

 

A.Mergental: 

• podle předběžných zpráv ČŠI z kontroly vyplývá, že spolupráce ZŠ se všemi 3 obcemi  

je funkční 

• strategie ZŠ funguje, prolínají se zájmy zřizovatele 

• hodnocení žáků je v porovnání s hodnocením učitelů ve shodě 

• podány informace o investicích obce do školy např. změna 1 učebny na učebnu 

polytechnickou (robotiky), fotovoltaika na střeše školy, rekonstrukce osvětlení 

v prostoru vestibulu a chodeb, rekonstrukce osvětlení v třídě (vzor pro možné další 

rekonstrukce ostatních tříd) 

 

A.Ťuhýček: 

• informace o potřebné obnově prvků internetové sítě a serveru 

• internet školy padá, server je už nedostačující, je nutná přeinstalace operačního systému 

• záležitost se postupně řeší, škola bude ve spojení se zřizovatelem a budou předneseny 

návrhy řešení vč. profinancování 



 

A.Olbertová: 

• informace o závěrečných prezentacích projektů 1.stupňů (skupiny v 5.tř). Tento projekt 

bude pro 5.tř, pokračovat, žáci získali certifikáty o absolvování. Záměr zakomponovat 

tuto činnost do školního řádu 

• informuje o nadměrném využívání omluv rodičů u vnějších aktivit školy (úklid kolem 

škol, sportovní aktivity, výlety apod). Záležitost bude připomenuta rodičům. Omluvy 

jen v odůvodnitelných případech. 

 

T.Valer: 

• poděkování vedení ZŠ a zejména Mgr. M.Zambovi za mimoškolní aktivity vedoucí 

k dalšímu motivování žáků v oblasti cizích jazyků (výuka anglického jazyka nad rámec 

školy, organizace zájezdu Londýn 5/23) 

• tyto aktivity jsou ze strany rodičů vítány 

 

 

Termín příštího jednání školské rady: září 2023 

 

 

 

Ve Velehradě, 3.7.2023 

 

Zapsal: Ing. Tomáš Valer  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


